



## Call for Papers:

### Young Scholars' Panel at the Annual Conference of the GKS, Grainau, 16 - 18 February 2018

The Young Scholars' Forum would like to invite Canadianists and young scholars from all disciplines to contribute papers to our panel at the 39th Annual Conference of the GKS with the framing topic:

***GeschichteN***

***HiStories***

***HistoireS***

Advanced BA/MA students, doctoral students and post-docs who have not yet presented in Grainau are invited to present and discuss their research situated in the general framework of the conference, but also from other fields of Canadian Studies and different disciplines.

The deadline is 15 December 2017. Please send us a 200-word abstract (for 20 minute papers) and a short biographical note to [nachwuchsforum@gmail.com](mailto:nachwuchsforum@gmail.com).

We are looking forward to receiving your proposals. If you have any additional questions, please do not hesitate to contact us.

**Young Scholars' Forum Association for Canadian Studies in German-Speaking  
Countries (GKS)**

**- Le Réseau des jeunes chercheuses et chercheurs L'Association d'Études  
Canadiennes dans les Pays de Langue Allemande (GKS)**

[www.nachwuchsforum.net](http://www.nachwuchsforum.net) - [nachwuchsforum@gmail.com](mailto:nachwuchsforum@gmail.com)



## **Appel à communications:**

### **Section du Réseau des jeunes chercheuses et chercheurs au colloque annuel de la GKS, Grainau, du 16 au 18 février 2018**

Le Réseau des jeunes chercheuses et chercheurs invite les jeunes chercheuses et chercheurs en études canadiennes et d'autres disciplines à envoyer des propositions de communication pour notre section au 39ème colloque annuel de la GKS avec le sujet global suivant:

#### ***GeschichteN***

#### ***HiStories***

#### ***HistoireS***

Sont invités à présenter leur recherche située dans le cadre thématique de la conférence tous les étudiants BA avancés / MA, doctorants ou postdoctorants n'ayant pas encore exposé à Grainau.

La date limite de soumission de proposition de communication est le 15 décembre 2017. Merci d'envoyer votre proposition de max. 200 mots (correspondant à une présentation de 20 minutes) accompagnée d'une notice biographique à [nachwuchsforum@gmail.com](mailto:nachwuchsforum@gmail.com).

Pour toute question ou information supplémentaire, n'hésitez pas à nous contacter.

**Young Scholars' Forum Association for Canadian Studies in German-Speaking Countries (GKS)**

**- Le Réseau des jeunes chercheuses et chercheurs L'Association d'Études Canadiennes dans les Pays de Langue Allemande (GKS)**

[www.nachwuchsforum.net](http://www.nachwuchsforum.net) - [nachwuchsforum@gmail.com](mailto:nachwuchsforum@gmail.com)